
 
 

1 
 

PROTOKÓŁ NR XI/25 

z posiedzenia 

Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 28 marca 2025 r. 

która odbyła się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu (sala 126) 

 

W posiedzeniu udział brali: 
 

1. Michał Janik    – przewodniczący Komisji 

2. Jakub Jurdziński   – zastępca przewodniczącego Komisji 

3. Robert Grabowski   - członek Komisji; 

4. Joanna Kałdońska   - członek Komisji; 

5. Piotr Pawlak   - członek Komisji; 

6. Damian Pęcherz   - członek Komisji; 

7. Jarosław Rozmarynowski  - członek Komisji; 

8. Grażyna Ryczyńska   - członek Komisji; 

9. Piotr Rychlik    - członek Komisji. 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Zenon Kołodziej    - naczelnik Wydziału Promocji i  

Aktywności Społecznej Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu. 
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   Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XI posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

przystąpienia Powiatu Wieluńskiego do Związku Powiatów Województwa 

Łódzkiego oraz przyjęcia jego statutu. 

5. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.   

6. Zamknięcie XI posiedzenia Komisji. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie XI posiedzenia Komisji. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

otworzył XI posiedzenie Komisji. Powitał radnych i zaproszonych gości. 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

stwierdził, że na podstawie listy obecności na 9 członków Komisji obecnych jest 

8 członków, więc obrady są prawomocne. Nieobecna radna Joanna Kałdońska.  

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

powiedział, że radni otrzymali proponowany porządek obrad i zapytał, czy ktoś ma 

jakieś uwagi lub propozycje? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za przyjęciem 

proponowanego porządku? 
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Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie 

(przy 8 głosach „za”) przyjęła proponowany porządek obrad (głosowało 8 członków 

Komisji, nieobecna radna Joanna Kałdońska). 

Komisja obraduje zgodnie z zaproponowanym porządkiem obrad. 

 

 

Pkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

przystąpienia Powiatu Wieluńskiego do Związku Powiatów Województwa 

Łódzkiego oraz przyjęcia jego statutu. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił pana naczelnika Pęcherza o przedstawienie 

projektu uchwały, jakie są korzyści z tego przystąpienia do Związku Powiatów 

Województwa Łódzkiego. 

Pan Waldemar Pęcherz – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego 

w Wieluniu omówił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Na salę obrad weszła radna Joanna Kałdońska. Komisja obraduje 

w pełnym 9-osobowym składzie.  

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, która gmina jest testowa? 

Pan Waldemar Pęcherz – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego 

w Wieluniu odpowiedział, że Konopnica. 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji powiedział, że prawda 

jest taka, że nie ma co rozmawiać na ten temat, ponieważ z tego, co pan 

naczelnik mówi to w momencie kiedy są dużą grupą, to mogą pozyskać dużo 

więcej środków finansowych.  
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Pan Waldemar Pęcherz – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego 

w Wieluniu odpowiedział, że dokładnie tak to jest, ponieważ w tych 

programach, gdy jest związek gmin, to ma dużo większe punktacje, niż 

pojedynczy powiat. Dodał, że nie wiadomo, czy w ogóle wejdą w ten program, 

który się pojawia, to on jest na zasadach konkurencyjności i tam jest 58 mln zł 

do wzięcia na te 35 gmin, ale jeżeli jakaś gmina, czy w jakimś 

przedsiębiorstwie wystąpią np. na rekultywację terenu, to 58 mln zł to jest nic, 

ale zamiar jest taki, aby w to wejść i w tym uczestniczyć.  

Radna Grażyna Ryczyńska – członek Komisji zapytała, dlaczego 

gmina Mokrsko i Skomlin nie są ujęte? 

Pan Waldemar Pęcherz – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego 

w Wieluniu odpowiedział, że trudno mu odpowiedzieć, ale jest mapa zasięgu 

tego programu, a to określił Urząd Marszałkowski, które gminy mogą wchodzić. 

Widocznie odkrywka Bełchatów nie oddziałuje na te gminy.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania w tej sprawie? Udzielił 

głosu radnemu Rozmarynowskiemu.  

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji powiedział, że 

rozumie, że jak w to wejdą, bo np. wszyscy będą „za”, ponieważ widać światło 

w tym tunelu, ale gdyby jednak okazało się, że nie spełniają się pewne 

oczekiwania, jako powiatu, to jak łatwo wyjść z tego i jakie są koszty roczne? 

Pan Waldemar Pęcherz – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego 

w Wieluniu odpowiedział, że wchodzi się identycznie, jak się wychodzi, czyli 

również uchwała Rady.  

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zapytał, jaki 

będzie roczny abonament? 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poinformował, że jest 32 gr za jednego mieszkańca, więc 
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rocznie to wychodzi około 25 tys. zł. 

Pan Waldemar Pęcherz – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego 

w Wieluniu odpowiedział, że w tym roku jest określone 32 gr składki, ale jeżeli 

by weszli to zapłacą jedną składkę mniej, ponieważ minął już kwartał. Byłoby to 

około 20 tys. zł. Jest to zależne od ilości ludności, jaka jest na koniec roku 

w danych statystycznych, a GUS jeszcze nie wydał tego, więc opierali się 

na starszych danych. Jednak ta liczba jest coraz mniejsza.  

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zaznaczył, że 

korzyści powiatów, które już w tym są nie pozostawiają złudzeń – wchodzimy. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, dlaczego wcześniej nie weszliśmy? 

Pan Waldemar Pęcherz – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego 

w Wieluniu odpowiedział, że były te programy, ale wchodzą teraz. 

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji dopytał, że teraz 

wchodzi Wieluń i Sieradz, tak? 

Pan Waldemar Pęcherz – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego 

w Wieluniu odpowiedział, że Sieradz wczoraj podjął uchwałę. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania do pana naczelnika? 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem 

przedmiotowego projektu uchwały? 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie 

(przy 9 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia Powiatu Wieluńskiego do Związku Powiatów Województwa Łódzkiego 

oraz przyjęcia jego statutu (głosowało 9 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 5 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poinformował, że do niego, jako przewodniczącego Komisji 

Edukacji i Bezpieczeństwa wpłynęło pismo, które radni otrzymali w materiałach. 

Jest to pismo rodziców dzieci z Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 

w Gromadzicach. Powiedział, że jest już po wcześniejszych rozmowach 

z pewną grupą rodziców i ich prośba była taka, aby to spotkanie z nimi 

wyznaczyć w kwietniu, ponieważ wtedy wszyscy rodzice będą mieli możliwość 

wzięcia udziału w spotkaniu. Przypomniał, że komisja nie jest od oceniania, czy 

wydawania wyroków, a od wysłuchania każdej ze stron. Zapytał jak radni 

to widzą. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

przeprowadziła dyskusję w sprawie ustalenia miejsca i zaproszonych osób na  

spotkanie z rodzicami dzieci z Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 

w Gromadzicach, którzy napisali pismo do przewodniczącego Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa, które stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6 

Zamknięcie XI posiedzenia komisji. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zamknął XI posiedzenie komisji i podziękował wszystkim za 

udział w Komisji. 

 

Protokołowała:   

 

Paulina Bednik 

Inspektor 


